
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: F. van Gils 
Verzonden: vrijdag 21 juni 2024 22:19 
Aan: griffie <griffie@Valkenburg.nl> 
Onderwerp: Jap. duizendknoop 
 
Geachte heer Pluijmen en mevrouw Theunissen, 
 
Mijn dank voor uw snelle en heldere reactie. Ik ben gerustgesteld. 
Is het mogelijk een suggestie om dit onderwerp te bespreken in de Mazjerang, er zijn vast méér 
inwoners die zich dit afvragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Frank van Gils 
  
 
 
 
Van: griffie <griffie@Valkenburg.nl>  
Verzonden: maandag 24 juni 2024 15:03 
Aan: 'F. van Gils' ; griffie <griffie@Valkenburg.nl> 
Onderwerp: Jap. duizendknoop 
 
Geachte heer van Gils,  
 
Goed te horen dat onderstaande informatie helderheid geeft.  
 
Zullen uw suggestie zeker doorgeven aan de betrokken collega's bij de Mazjerang; is inderdaad een 
goede plek om dergelijke informatie te delen,  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Edith Theunissen en Jos Pluijmen (is mevr. maar geheel begrijpelijk met deze voornaam)  
Raadsgriffie.  
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